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OBECSTATENICE
PSČ25262Horomčřicc tclcfon398388

, č.j. Stateniccdnc

,č,, Zápis

, z veřejného zasedání obecního zastupitelstva konanéhoe

' dne 1i.3j993.

.Účast: Ing.Bouškajrng.kopinec,M.Pokorný,M.Lukáš,O.Bubník,
Ihg.plecitá,L.Lorenc,M.Horáček

1/ Obecní zastupitelstvo přijalo podrobnou informaci o výstav-
bě nové regionální skládky v k.ú.Tursko,dále o založení

Q, a.s.Regios a podmínkách účasti obce Statenice v této spo-
1ečnosti/ majetkový podíl 1,7 % t.j".17000,-kč/.oz souhla-
sí s účastí obce Statenice v a.s.Regios a navrhlo,aby zájmy
obce v' této společnosti zastupoval starosta obce.

2/ Bývalá nepovolená skládka v prostoru bývalé cihelny /ZD
Velké Přílepy/ se postupně upravuje,naváží se zemina pro
rekultivaci,aby pozemky m'ohly být vydány vlastníkům.

3/ Nepovolená skládka na pozemku byla na pokyn sta-
rosty mstavena 20.1.1993,bylo vyvoláno místní řízení
/st3vební úřad,Stř.p1ynárny,pozemkový úřad,OŮ-ref.žív.

prostř./.výsledky řízení víz zápis ze dne8,3.1993
4/ Budoucí rozvoj a výstavba v obci-pro koncepční řešení by-

lo u fy.Archidea zadáno vypracování územního podkladu/zÓ-

nové :řUwmŕ členění/s výhledem rozvoje obce do r.2010.
o výstavbu se zaj'íme'jí 4 investoři,kteří hodlají stavět
V7 k.ú.naší obce rod.domy,adaptovat objekt bývalého veľko-
st3tku k podnikatelským aktivitám.Se všemi bylo jednáno v
tom smyslu,že vý3tavba je podmíněna vyřešením dodávky pit-
né vody,vyřešením energet.sítí NN,zpracování návrhu kana-
lizace v obci,výs:tavba komunikací v.' jednotlivývh lokali-
tách a smluvním vyjádřením spolupráce s obcí ke zmírnění

ekologických dopadů výstavby na obec.
5/ Principiální řešení dodávky pitné vody bylo řešeno na SVAK

Roztoky za účasti zástupce fy.Archidea,zástupce investora
p. a OÚ Statenice/st"!rostA/.
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Návrženy 2 etapy:
-propojení vodovodního řadu v obcí s přivaděčem Želivka

/Tuchoměřice/
-při větším rozvoji obce/ 1800-2000 obyvatz1/ výstavba no-
vého vodojemu/"U kulen"/ pro gravitační zásobování obce

vodou.

G

6/ CZ' bylo seznáweno s účetní uzávěrkou pa' rok +9g2
-odsouhlasilo příspěvek 1000 KČ pro Okr.Červený kříž
-odsouhlasilo příspěvek 7000,-KČ pro dotaci na děti z obce,
které navštěvují mateř.školu v Únět.icích

Rozpočet pro rok i993 dosud neuzavřen pro neujasněnost příj-

mové situace.
7/ veřejhá telef.hovorria bude po osobním jednání starosty s

Telecom Praha 6 přemístěna na dvůr' OÚ.

8/ V dalším průběhu schůze byla provedena vyčerpávající in-
struktáž o dani z nemovitostí a poskytnut návod a všechny
důležité úďáje' pro vyplnění přiznání k dáni.
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,č,, Prezenční listina

z veřejné schůze Dbecního zastupite1st

11.3.1993
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telefon 398 388

Statenicc dne

va,která se konala


